

《单词百科:electroencephalogram是什么意思?electroencephalogram怎么发音?electroencephalogram的解释和用法》

英语单词electroencephalogram是什么意思?electroencephalogram怎么读?electroencephalogram怎么发音?简答网为您整理了electroencephalogram的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



electroencephalogram怎么读

electroencephalogram的读音:[lektr n sef l græm]

electroencephalogram的意思

1、n.脑电波，脑动电流图；

electroencephalogram的近义词

1、EEG abbr.electroencephalograph 脑电图描记器;electroencephalo- graph 脑电图描记器；

2、encephalogram n.大脑摄影图;脑造影照片;

electroencephalogram的双语例句

1、Objectives : To evaluate the applied value of ambulatory electroencephalogram (AEEC) in patients with epilepsy.

目的:分 析动态 脑电图 对癫痫的应用价值.

2、Objective Discuss the relationship heavy type craniocerebral trauma and blood sugar level, electroencephalogram changes.

目的探讨重型颅脑外伤患者血糖水平与脑电图改变的相关性.

3、A flat electroencephalogram indicates a loss of brain function.

平直的脑电图表明脑部功能的丧失.

4、EEG (electroencephalogram) power spectra is an important tool studying the functions of brain.

脑电图 信号的功率谱分布是研究脑功能的一种重要手段.

5、Correlation and agreement between bispectral index and state entropy of the electroencephalogram during propofol naesthesia.

异丙酚麻醉期间,脑电的双频指数和状态熵指数之间的相关性和一致性.

6、The brain, too, sends out brain waves of electricity, which can be recorded in an electroencephalogram.

大脑也发出脑电波,这可在脑电图上记录下来.

7、I also want to do an electrocardiogram, and an electroencephalogram.

我还要做心电图、脑电图.

8、Objectives : To explore clinical characteristic of febrile convulsion (FC) and the meaning of electroencephalogram changes.

目的: 探讨小儿热性惊厥 (FC) 的临床特点和脑电图变化的意义.

9、Objective : To explore the clinical significance and variational type of

electroencephalogram in infantile spasm.

目的: 探讨婴儿痉挛脑电图的临床意义及变异类型.

10、 Objectives : To evaluate the diagnostic value of electroencephalogram in the prognosis of concussion of brain.

目的: 探讨脑电图对脑震荡预后的诊断价值.

11、 Result: Comparing routine electroencephalogram, detection rate of epileptoid discharge elevated to 79.31 %.

结果: 与本组常规脑电图比较, 痫样放电检出率提高至79.31%.

12、 Electroencephalogram (EEG) assumes a dominant position in the current research of the depth detection of anesthesia.

脑电图 (EEG)

信号作为检测大脑皮层活动的最主要信号,在目前麻醉深度监测研究中处于主导地位.

13、 Disclosed is an electroencephalogram stretcher trammer belonging to the technical field of medical appliance.

一种做脑电图担架推车,属于医疗器械装置技术领域.

14、 Do dot heart trends how many money does electroencephalogram want probably?

做小孩子德动态脑电图大概要多少钱?

15、 Objective : To observe the clinical feature and electroencephalogram (EEG) characteristic of automatism seizure.

目的分析癫痫自动症的临床和脑电图 (EEG)

特征,探讨EEG在癫痫自动症诊断中的意义.

16、 He measured evoked potentials with an electroencephalogram.

他用脑电图测量诱发电位.

17、 Objective To explore the characteristic and value of electroencephalogram (EEG) for epidemic cerebrospinal meningitis (DCSM).

目的探讨流行性脑脊髓膜炎 (EpidemicCerebrospinal Meningitis, DCSM) 的脑电图 (

electroen-cephalogram,EEG) 改变的特点以及意义.

18、 Methods: The electroencephalogram of 80 patients with infantile spasm was analysed based on clinical features.

方法: 结合临床分析80例婴儿痉挛患者的脑电图.

以上是简答网为您整理的electroencephalogram怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于electroencephalogram的用法、electroencephalogram的释义、electroencephalogram的相关详情请点击：

<https://dict.jiandongshicai.cn/electroencephalogram>

